

Travworld®

 **5D4N** 
KUALA LUMPUR GOLF TRIP
吉隆坡高尔夫球之旅





行程亮点 HIGHLIGHTS

- ▶ 为期 5 天位于TemplerPark、KGPA 和 Saujana 高尔夫俱乐部享受顶级的高尔夫体验。
- ▶ 轻松入住Novotel酒店的豪华套房住宿。
- ▶ 享受私人 Alphard/Vellfire 接送服务的顺畅旅程。
- ▶ 在Novotel酒店享用免费早餐以及精心策划的午餐和晚餐用餐体验, 探索马来西亚美食的多种风味。
- ▶ 专为高尔夫爱好者量身定制, 团体人数至少为4人, 以确保为每位参与者提供个性化且难忘的体验。
- ▶ A 5-day retreat with top-notch golf experiences at Templer Park, KGPA, and Saujana Golf & Country Club.
- ▶ Relax in style with Deluxe Room accommodations at Novotel, offering a plush retreat after each day on the greens.
- ▶ Enjoy smooth rides in private Alphard/Vellfire transfers.
- ▶ Complimentary breakfasts at Novotel and curated dining experiences for lunch and dinner, exploring the diverse flavors of Malaysian cuisine.
- ▶ Tailored for golf enthusiasts with a minimum group size of 4, ensuring a personalized and memorable experience for every participant.





第1天 抵达 吉隆坡

抵达吉隆坡国际机场 (KLIA) 后, 私人MPV将会带您和您的高尔夫球伙伴前往选定的餐厅享用晚餐。之后前往**4星级Novotel酒店** 办理入住, 并在豪华套房中休息一晚, 为第二天的郊游做好准备。

晚餐: 自费

第2天 Templer Park Country Club

您可以享用酒店早餐开始新的一天。以酒店早餐开始您的一天, 然后转移到**Templer Park Country Club**, 体验令人兴奋的高尔夫之旅。欣赏美丽的风景, 18洞锦标高尔夫球场以及现代化的ClubCar电动小推车。

在您的高尔夫活动结束后, 我们将带您前往精选的餐厅享用午餐。下午继续进行风景秀丽的车程前往**Genting Highlands**, 在高原度过休闲时光并享受晚餐。返回酒店, 您可以放松身心, 准备迎接第二天的高尔夫冒险。

早餐: 免费
午餐和晚餐: 自费

第3天 Kelab Golf Perkhidmatan Awam

以酒店早餐开始您的一天, 并在上午11:30之前享受悠闲的时光, 度过一个轻松宁静的早晨。中午时分, 私人专车将带您前往精选的餐厅用餐, 随后再次转移到**Kelab Golf Perkhidmatan Awam**。

KGPA迷人的27洞高尔夫球场是多样野生动植物的家园, 拥有一条全长6,091米的锦标球道, 穿越丘陵和湖泊, 以及一座标准杆72的设计。结束一轮高尔夫之后, 前往繁华的Jalan Alor品尝当地美食, 然后返回酒店, 享受一个宁静夜晚的休息。

早餐: 免费
午餐和晚餐: 自费



Templer Park Country Club

第4天 Saujana Golf & Country Club

以酒店早餐开始您的一天, 随后享受私人专车前往**Saujana Golf & Country Club**, 展开一场激动人心的高尔夫比赛。作为全球“100佳高尔夫度假胜地”之一, SGCC提供18洞锦标级别的“Palm Course”和“Bunga Raya”球场。

在您的高尔夫冒险之后, 等待您的专车将带您前往午餐地点, 然后前往**Pavilion Bukit Bintang**进行一些购物乐趣。在前往附近餐厅享用晚餐之前, 尽情享受生动的购物狂潮, 最后乘坐专车回到酒店, 结束您充实的一天。

早餐: 免费
午餐和晚餐: 自费

第5天 离开 吉隆坡

以酒店宁静的早餐开始您的一天, 然后慢慢收拾行李, 放松心情。当您完成退房手续后, 我们将安排专车送您前往吉隆坡国际机场 (KLIA) 开始您前往下一目的地的旅程。

早餐: 免费



Saujana Golf & Country Club



Pavilion Bukit Bintang

DAY 1 Arrive in Kuala Lumpur

After arriving at Kuala Lumpur International Airport (KLIA), a private MPV will take you and your golfing buddies to a chosen restaurant for dinner. After that, you'll go to **Novotel** for check-in. Relax in your Deluxe Room for the night, preparing for the next day's outing.

Dinner: At Own Expense

DAY 2 Templer Park Country Club

Start your day with a hotel breakfast, then transfer to **Templer Park Country Club** for an exciting golfing experience. Enjoy the beautiful landscapes, an 18-hole Championship Golf Course, and modern ClubCar electric buggies.

After your golfing session, we'll take you to a selected restaurant for lunch. The afternoon continues with a scenic drive to **Genting Highlands**, leisure time and dinner in the Highlands. Head back to your hotel, where you can unwind and get ready for the next day's golfing adventure.

Breakfast: Complimentary
Lunch & Dinner: At Own Expense

DAY 3 Kelab Golf Perkhidmatan Awam

Begin your day with a hotel breakfast and enjoy leisure time until 11:30am for a relaxed morning. At noon, a private transfer will take you to a chosen restaurant for lunch, followed by another transfer to **Kelab Golf Perkhidmatan Awam**.

KGPA's charming 27-hole golf course, home to diverse wildlife, has a championship course stretching 6,091 meters, with hills and lakes, and a par-72 layout. After a round of golf, make your way to the vibrant Jalan Alor to enjoy local food, before returning to the hotel for a peaceful night's rest.

Breakfast: Complimentary
Lunch & Dinner: At Own Expense

DAY 4 Saujana Golf & Country Club

Start your day with a hotel breakfast, followed by a private ride to **Saujana Golf & Country Club** for an exciting game of golf. Known as one of the 100 Best Golf Resorts' in the world, SGCC offers 18-hole championship-level 'Palm Course' and 'Bunga Raya' Courses.

After your golfing adventure, a transfer awaits to take you to lunch and then to **Pavilion Bukit Bintang** for some shopping fun. Enjoy a lively shopping spree before heading to a nearby restaurant for dinner, ending your day with a return ride to the hotel.

Breakfast: Complimentary
Lunch & Dinner: At Own Expense

DAY 5 Depart Kuala Lumpur

Start your day with a relaxed breakfast at the hotel, and then take your time to pack and unwind. Once you check out, a transfer will be arranged to take you to KLIA for your onward journey to the next destination.

Breakfast: Complimentary



Kelab Golf Perkhidmatan Awam

Kuala Lumpur



Golf, relax, and make great memories in Kuala Lumpur!

Book your golfing adventure today!

Terms & Conditions:

1. To confirm your reservation, a non-refundable deposit is required at the time of booking.
2. Lunch and dinner expenses, unless otherwise specified, are at the participant's own expense.
3. Any extra fees such as entrance fees, rental usage, and any other related charges are not included in the package.
4. Participants are responsible for their equipment and renting options may be available depending on the event, package and venue.
5. Leisure time activities and additional expenses during free periods are not covered by the retreat package and will be at the participant's own cost.
6. During shopping trips, expenses for purchases at shopping centres and malls are not included in the package.
7. The organizer reserves the right to make changes to the itinerary due to unforeseen circumstances or events beyond their control.
8. The deposit is non-refundable.
9. Cancellations made within a specified period before the retreat may incur additional charges; please refer to the cancellation policy at the time of booking.
10. Participants are responsible for booking their flight tickets separately from the package. However, Traworld offers assistance with flight bookings and insurance if needed, subject to an additional cost.
11. Participants are strongly advised to have travel insurance covering unforeseen circumstances, health issues, and cancellations.

Additional Terms & Conditions:

1. A minimum group size of 4 participants is required for this package.
2. Accommodation will be provided in Deluxe Room at Novotel Hotel.
3. Private transfers Alphard/Vellfire are included for airport transfers and activities in the itinerary.
4. Complimentary breakfast is provided at the hotel.
5. A complimentary breakfast will be provided on the departure day.
6. Check-out time is standard at 12pm and participants are expected to be ready for the arranged transfer for their onward journey.

条规:

1. 为了确认您的预订，客人需在预订时支付押金。一旦支付恕不可退还。
2. 午餐和晚餐费用，除非另有说明，均由客人自理。
3. 配套不包含任何额外费用，如入场费、租赁费和任何其他相关费用。
4. 客人应对自己的设备负责，并根据活动、套餐和场地的不同提供租赁选择。
5. 休闲活动和自由活动期间的额外费用不包含在高尔夫球 配套中，费用由客人自行承担。
6. 购物行程中，在购物中心、商场购物的费用将不包含在 旅途配套内。
7. 主办方保留因不可预见的情况或无法控制的事件而更改 行程的权利。
8. 押金不可退还。
9. 在旅程指定期限内取消可能会产生额外费用；请参阅预订时的取消政策。
10. 客人需与套餐分开预订机票。然而，Traworld 提供航班预订方面的帮助，如果需要旅游保险，需支付额外费用。
11. 强烈建议客人购买涵盖意外情况、健康问题和取消的旅行保险。

附加条规:

1. 此配套的团体人数至少为 4 人。
2. 住宿将提供Novotel酒店的豪华套房。
3. 享受私人Alphard/Vellfire接送服务 如机场接送和行程活动接送。
4. 酒店将提供免费早餐。
5. 出发当天将提供免费早餐。
6. 标准退房时间为中午 12 点，客人应做退房准备，乘搭安排的接送服务。